
Könnyen érthető képtár bemutatása 

A konferencia helye: 

Csalogány EGYMI, Kápolna (I. emelet) 
Budapest, 1034 San Marco u. 48. 

A konferencia időpontja: 

2021. június 16., szerda 
10.00-13.00 óra között 

2021. június 16. 

9.30-10.00 Érkezés, a vendégek fogadása 

10.00-10.05 
Köszöntő 

Kántor Gézáné, intézményvezető 

10.05-10.20 

Könnyen érthető képtár fejlesztése – Könnyen Érthető Információs Központ 
létrehozása 

Ladányi Lili, tanársegéd (SZTE JGYPK) 

dr. Horváth Péter László, adjunktus (SZTE JGYPK) 

Kálló Veronika, tanársegéd (SZTE JGYPK) 

10.20-10.50 
Világunk KÉK-en, avagy fogalomtárból képtár 
Demeter Éva, Halász Mónika, Horváth Tünde Noémi, Orbán Rita, 
gyógypedagógusok (Csalogány EGYMI) 

10.50-11.00 
Képtár a gyakorlatban 
Nagy Dóra Kinga, gyógypedagógus (Csalogány EGYMI) 

11.00-11.10 S Z Ü N E T  

11.10-11.40 
Könnyen érthető rajzok készítése: élmények és tapasztalatok, fejlődés 

Aigner Petra, Eke Edina, Nagy Krisztina, gyógypedagógia alapszakos 
hallgatók (SZTE JGYPK) 

11.40-12.00 
Könnyen érthető képtár a világhálón – arculatterv, funkciók 

Zsombori Balázs, informatikus 

12.00-12.10 
A Kék Madár Alapítvány bemutatkozása 

Mészáros Andrea, az alapítvány ügyvezetője 

12.10-12.30 

Zárszó 

Ladányi Lili, tanársegéd (SZTE JGYPK) 

dr. Horváth Péter László, adjunktus (SZTE JGYPK) 

12.30-13.00 Á L L Ó F O G A D Á S  

Kellemes napot kívánunk! 


